



شركة شل العمانية للتسويق ش.م.ع
Shell Oman Marketing Company SAOG

12 March 2019

12 مارس 2019

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،

Sub: Shell Oman awarded a contract to operate and manage Bunkering Facilities at Mina Al Sultan Qaboos

الموضوع: شل عُمان تُمنح عقد تشغيل وإدارة مرافق تعبئة الوقود البحري في ميناء السلطان قابوس

Shell Oman Marketing Company SAOG has been awarded a three-year contract from Muttrah Tourism Development Co. LLC to manage the operations and maintenance of bunkering storage tanks and its associated facilities at Mina Al Sultan Qaboos (MSQ) and provide marine fuel and lubricants bunkering supply services.

مُنحت شركة شل العمانية للتسويق ش.م.ع عقدًا لمدة ثلاث سنوات مع شركة مطرح للتطوير السياحي ش.م.م لإدارة عمليات وصيانة مستودعات تخزين الوقود البحري ومرافقها في ميناء السلطان قابوس، إضافةً إلى تزويد خدمات الوقود البحري فيها والزيوت.

Accordingly, Shell Oman will become the primary fuel facility operator at the port and will be a key supplier of different grades of marine fuels and lubricants to vessels calling at MSQ. This contract is expected to contribute to the continued growth of marine business in Shell Oman.

وبناءً على هذا العقد، ستكون شل العمانية المشغل الرئيسي لمرافق تخزين الوقود في الميناء والمورد الرئيسي لمختلف أنواع الوقود البحري والزيوت للسفن في ميناء السلطان قابوس. ومن المتوقع أن يساهم هذا العقد في النمو المتواصل الذي يشهده قطاع الوقود البحري في شل عُمان.

Yours Sincerely,

وتقبلوا فائق الاحترام والتقدير،،،

Dr. Mohammed Mahmood Al Balushi
Chief Executive Officer

الدكتور محمد بن محمود البلوشي
الرئيس التنفيذي



Head Office

P.O. Box 38, Mina Al-Fahal, Postal Code 116, Sultanate of Oman
Tel: 24 570100, Fax: 24 570121, C.R. No.1/57123/0

Salalah Office

P.O. Box 3, Postal Code 211, Sultanate of Oman
Tel: 23 219177, Fax: 23 219176



الفرع الرئيسي

ص.ب 38، ميناء الفحل، الرمز البريدي 116، سلطنة عمان
تليفون: 24 570100، فاكس: 24 570121، س.ت رقم: 1/57123/0

فرع صلالة

ص.ب 3، الرمز البريدي 211، سلطنة عمان
تليفون: 23 219177، فاكس: 23 219176